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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi 

W związku z wystąpieniem Pana Radnego, złożonym w dniu 

12 kwietnia br., z prośbą o wprowadzenie kamer internetowych na placach budów 

inwestycji drogowych, związanych z zamykaniem przejazdu, których czas realizacji 

przekracza 3 miesiące, wyjaśniam, iż realizacja propozycji Pana Radnego wiąże się 

z koniecznością przeznaczenia na ten cel dodatkowych środków finansowych, 

co w świetle obecnych uwarunkowań ekonomicznych nie jest możliwe.

 

Wojciech ROSICKI




